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Protokół  Nr  10/2024 

 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych 

odbytego w dniu 25 kwietnia 2025 r. 

 

 W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

i Rolnictwa oraz Komisji Spraw Społecznych obecni wg listy obecności, jak stanowi załącznik nr 1 

do niniejszego protokołu.  

 

Ad 1. Otwarcie 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Bartosz Banaszek  

o godzinie 9:00 dokonał otwarcia posiedzenia, powitał wszystkich radnych i zaproszonych gości. 

Oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczą:  

− członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 obecnych (nieobecny: Przemysław 

Bruder),  

− członkowie Komisji Spraw Społecznych – 7 obecnych (nieobecne: Przemysław Bruder, 

Barbara Pache), 

co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad 2. Ustalenie porządku obrad 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa Rady Bartosz Banaszek wobec 

braku wniosków o zmianę porządku obrad, odczytał porządek obrad posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia Komisji. 

4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Dróg Starostwa Powiatowego w Gostyniu 

Panem Grzegorzem Kordiakiem. 

5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

a. w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 

b. w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-2035 

c. w sprawie zgłoszenia miejscowości Pogorzela do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 

2020+" 

d. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony części 

nieruchomości o numerze 389/6 (powierzchnia 265 m2) położonej w miejscowości 

Głuchów w trybie bezprzetargowym 

e. w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony części 

nieruchomości o numerze 389/6 (powierzchnia 116 m2) położonej w miejscowości 

Głuchów w trybie bezprzetargowym 

f. w sprawie zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Pogorzeli i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Pogorzeli 

6. Rozpatrzenie petycji i apelów, które wpłynęły do Rady Miejskiej. 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Zamknięcie. 
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Ad 3. Przyjęcie protokołu ze wspólnego posiedzenia komisji 

Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa oraz Komisji 

Spraw Społecznych z dnia 24 marca 2025 r. został przyjęty w wyniku głosowania: 

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”.  

 

Do posiedzenia dołączył radny Przemysław Bruder. Obecnie w posiedzeniu uczestniczą: 

− członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 obecnych,  

− członkowie Komisji Spraw Społecznych – 8 obecnych (nieobecna: Barbara Pache), 

co pozwala podejmować prawomocne decyzje. 

 

Ad 4. Spotkanie z Naczelnikiem Wydziału Inwestycji i Dróg Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu Panem Grzegorzem Kordiakiem. 

 Podczas posiedzenia Naczelnik Wydziału Inwestycji i Dróg Starostwa Powiatowego 

w Gostyniu Grzegorz Kordiak przekazał głos pracownikowi Tomaszowi Langnerowi, który 

zaprezentował projekt inwestycji dotyczący odcinka Błonie-Krotoszyńska. Wniosek 

o dofinansowanie na ten projekt nie uzyskał dotacji i znajduje się w rezerwie. 

W trakcie prezentacji pracownik przedstawił wizualizacje projektów oraz szczegóły 

dotyczące planowanej lokalizacji i zmian w infrastrukturze. Radni na bieżąco komentowali 

przedstawione materiały, wskazując potencjalne miejsca, w których możliwe byłyby wprowadzenie 

zmian. Podkreślono, że napływają głosy od mieszkańców, którzy zgłaszają swoje sugestie i uwagi 

dotyczące proponowanych rozwiązań. 

W związku z budową chodnika w Bielawach, wskazano wykonawcę, wyznaczono kierunki 

dalszych działań oraz opracowano wstępną koncepcję. Dokumenty projektowe zostały przygotowane 

szybko i solidnie, co daje podstawy do dalszego postępowania. 

Została również poruszona kwestia budowy ścieżki rowerowej łączącej Bielawy 

z Elżbietkowem. Wstępnie zaplanowano projekt, który ma na celu poprawę bezpieczeństwa i wygody 

podróży między tymi miejscowościami, jednak szczegóły dotyczące realizacji wymagałyby dalszych 

ustaleń. 

W ramach rozwiązywania spraw związanych z nieruchomościami, Burmistrz Daria Wyzuj 

poinformowała, że ziemia została przekazana do powiatu, z planowaną zamianą na inne tereny, co ni 

nastąpiło. Otrzymała odpowiedź, że szczegóły tego procesu wymagają jeszcze weryfikacji, aby 

upewnić się, że wszystkie formalności zostały dopełnione. 

Kolejnym omawianym tematem była droga w Bułakowie, której stan techniczny został 

oceniony jako tragiczny. W związku z tym pojawiła się prośba o uwzględnienie tej kwestii w planach 

remontowych. Konieczne będzie podjęcie działań, aby poprawić jakość nawierzchni i zwiększyć 

komfort jazdy. 

Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj opowiedziała o planach remontu tej drogi i podkreśliła, że 

najpierw zostanie opracowany plan priorytetów, o który prosiła w rozmowie z Etatowym Członkiem 

Zarządu Powiatu Gostyńskiego, a następnie podejmowane będą dalsze działania związane z naprawą 

dróg. 

W przypadku drogi w Małgowie, na odcinku Małgów-Mokronos, zgłoszono problem 

z dziurami w nawierzchni. Ze względu na wiek drogi, który wynosi kilka lat, pojawiła się sugestia, 

by sprawdzić możliwość naprawy w ramach gwarancji. Pan Langner oznajmił, że trudno jednak 

wykazać, że uszkodzenia powstały z winy wykonawcy. 
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Poinformowano o trwającym przetargu na remonty dróg. Będzie to obejmować zarówno 

istniejące odcinki, jak i ewentualne nowe inwestycje. Termin realizacji nie został jeszcze określony, 

jednak kwestia ta jest obecnie w fazie rozstrzygania. 

Poruszono temat przejścia dla pieszych przy ul. Krobskiej. Zgłoszono potrzebę poprawy 

widoczności oraz zapewnienia większego bezpieczeństwa dla pieszych, szczególnie w kontekście 

rosnącej liczby osób korzystających z tej drogi. 

 Radni wspomnieli również o pomyśle budowy drogi rowerowej w lesie. Jest to propozycja, 

która ma na celu stworzenie bezpiecznego i atrakcyjnego szlaku rowerowego, który łączy elementy 

rekreacyjne z ekologicznymi.  

 

Ad 5. Zaopiniowanie projektów uchwał Rady Miejskiej w sprawie: 

 

1) zmiany uchwały budżetowej Gminy Pogorzela na rok 2025 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu uchwały.  

Zapytanie dotyczące przekazania dotacji na organizację imprez do Miejsko-Gminnego 

Ośrodka Kultury w Pogorzeli zgłosił radny Krzysztof Goliński. 

Wyjaśniono, że dotacja nie dotyczy jednej imprezy, a wszystkich imprez, jakie odbędą się do 

końca roku.  

Wobec braku innych pytań, przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił 

o zaopiniowanie projektu uchwały:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 8 głosów „za”, 2 głosy wstrzymujące 

(Przemysław Bruder, Krzysztof Goliński), 

− Komisja Spraw Społecznych – 7 głosów „za”, 1 wstrzymujący (Przemysław Bruder). 

 

2) zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pogorzela na lata 2025-2035 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu uchwały.  

Wobec braku pytań, przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie 

projektu uchwały:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za”. 

 

3) zgłoszenia miejscowości Pogorzela do Programu „Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+" 

Skarbnik Gminy Jolanta Nowak przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za”. 

 

4) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony części nieruchomości o 

numerze 389/6 (powierzchnia 265 m2) położonej w miejscowości Głuchów w trybie 

bezprzetargowym 

Adrianna Karolewicz, młodszy referent d/s inwestycji i mienia, przedstawiła uzasadnienie do 

powyższego projektu uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały:  
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− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za”. 

 

5) wyrażenia zgody na wydzierżawienie na czas nieoznaczony części nieruchomości 

o numerze 389/6 (powierzchnia 116 m2) położonej w miejscowości Głuchów w trybie 

bezprzetargowym 

Adrianna Karolewicz, młodszy referent d/s inwestycji i mienia, przedstawiła uzasadnienie do 

powyższego projektu uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 10 głosów „za”, 

− Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za”. 

 

6) zamiaru połączenia samorządowych instytucji kultury Miejsko-Gminnego Ośrodka 

Kultury w Pogorzeli i Biblioteki Publicznej Miasta i Gminy w Pogorzeli 

Burmistrz Pogorzeli Daria Wyzuj przedstawiła uzasadnienie do powyższego projektu 

uchwały.  

Uwag do projektu nie zgłoszono. 

Przewodniczący posiedzenia Bartosz Banaszek poprosił o zaopiniowanie projektu uchwały:  

− Komisja Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa – 9 głosów „za”, 1 wstrzymujący (Przemysław 

Bruder), 

− Komisja Spraw Społecznych – 8 głosów „za”, 1 wstrzymujący (Przemysław Bruder). 

 

Ad 8. Wolne głosy i wnioski 

 

Wolnych głosów i wniosków nie odnotowano. 

 

Ad 9. Zamknięcie 

Wobec zrealizowania porządku obrad Przewodniczący Komisji Budżetu, Gospodarki 

i Rolnictwa Bartosz Banaszek o godz. 12:40 zamknął wspólne posiedzenie Komisji. 

 

Integralną częścią protokołu jest nagranie. 

 

                                                                                  Przewodniczący Komisji 

                                                                          Budżetu, Gospodarki i Rolnictwa 

   

                                                                                    Bartosz Banaszek 

 

 

Protokołowała: Julia Regulska 


